

**Amazing™**  
**Asia** 缤纷亚洲

**6D4N**  
**长隆野生动物世界+入住一晚熊猫酒店**  
**(香港/ 珠海/ 番禺/ 顺德/ 佛山/ 澳门)**

**CHIMELONG SAFARI PARK +**  
**1 NIGHT CHIMELONG PANDA HOTEL**  
**(HONGKONG/ ZHUHAI/ PANYU/ SHUNDE/ FOSHAN/ MACAO)**

Tour Code: HKP-2

**Golden®**  
**Destinations**



China  
中国



**全程无购物站**  
**NO SHOPPING STOP**



Chimelong Panda Hotel  
长隆熊猫酒店



Guangdong Eternal Love  
广东千古情



Victoria Harbour  
维多利亚港



Chimelong Safari Park  
长隆野生动物世界

行程次序，以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.



Chimelong Panda Hotel  
长隆熊猫酒店



Panda Restaurant Buffet Dinner  
熊猫餐厅自助晚餐



## SCHEDULE

D1

### DEPARTURE HONGKONG ZHONGSHAN

(MOB/D)

- ✓ Ladies' Market
- ✓ Former Yau Ma Tei Police Station
- ✓ Tsim Sha Tsui Clock Tower (Victoria Harbour)

**\*\*Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge\*\***  
(By Public Shuttle)

D2

### ZHONGSHAN PANYU

(B/-/D)

- ✓ Chimelong Safari Park
- ✓ Check-in Chimelong Panda Hotel

D3

### PANYU SHUNDE FOSHAN

(B/L/-)

- ✓ Nanfeng Ancient Kiln
- ✓ Lingnan Tiandi
- ✓ Guangdong Eternal Love
- ✓ Beijiao Business Plaza

D4

### FOSHAN ZHUHAI ZHONGSHAN

(B/L/D)

- ✓ Riyuebei-Zhuhai Grand Theatre (Outlook)
- ✓ Love Post Office
- ✓ Shijingshan Park (Including Cable Car & Alpine Slide Ride)
- ✓ Gongbei Underground Shopping Mall

D5

### ZHONGSHAN MACAO DEPARTURE

(B/MOB)

D6

### ARRIVAL

#### Special Cuisine:

- ✓ 4 Breakfasts / 2 Lunches / 3 Dinners
- ★ Seafood Feast
- ★ Panda Restaurant Buffet Dinner
- ★ Signature Black Char Siu Dinner at Jian Sha Zui Restaurant
- ★ Cantonese Dim Sum
- ★ Oyster Chicken Pot



## TOURIST ATTRACTIONS:

### HONGKONG

- ◆ **Former Yau Ma Tei Police Station** - Built in 1922, this former police station is one of Hong Kong's few remaining police stations built before the war. This Grade II historic building has a unique Edwardian architectural style and striking features like a semi-circular portico at the main entrance, rusticated stuccoed walls, voussoired arches and a triangular structure at the end of the roof slope.
- ◆ **Ladies' Market** - A one-kilometre stretch, is renowned for its vast selection of women's and men's clothing and accessories at affordable prices. The market buzzes with activity in the afternoons and evenings as locals and travellers search for jewellery, football jerseys and Hong Kong-themed souvenirs. With over 100 stalls, remember to practice your bargaining skills!

### PANYU

- ◆ **Chimelong Safari Park** - Is located within a vast area of preserved subtropical rainforest in Panyu, Guangzhou. It is renowned for its large-scale free-range animal habitats, as well as self-drive tours, sightseeing trains, and aerial cable cars that offer immersive wildlife viewing experiences. The park is home to over 20,000 rare and endangered animals from more than 500 species, including: the world's only surviving panda triplets, the largest koala population outside Australia, China's first golden snub-nosed monkey twins (one male, one female) and the first proboscis monkey born in China.
- ◆ **Chimelong Panda Hotel** - A unique family-themed resort inspired by Chimelong's famous panda triplets, Meng Meng, Shuai Shuai, and Ku Ku, and the original animated series The Fairy Tale Adventure of the Panda Triplets. The hotel features 1,500 creatively designed themed guestrooms, including Ku Ku, Meng Meng, Shuai Shuai, and Prince-themed rooms, each filled with fun, comfort, and imagination. Guests can immerse themselves in a magical fairy-tale world and enjoy an unforgettable family holiday experience.

### FOSHAN

- ◆ **Nanfeng Ancient Kiln** - Located in Shiwan, Foshan, the Nanfeng Kiln is one of the oldest and most historically significant kilns in China. Built during the Ming Dynasty (early 1500s), this traditional dragon kiln has been in continuous use for over 500 years—a rare feat that earned it a Guinness World Record.

### ZHUHAI

- ◆ **Riyuebei (Zhuhai Grand Theatre)** - As a unique landmark of Zhuhai, stands on a shore. Innovate image technology, outline the ultimate texture under the vision of light and shadow, melt the blood and genes of Marine culture and art, and create a personalized city name card of Zhuhai. It is the first urban landmark building in the Pearl River Delta region integrating elegant art palace, civic leisure places and tourist resort. It is also the only grand theater built on an island in China.

#### Hotel or similar (4 NIGHTS)

- ✓ Zhongshan Poltton Century Hotel (Zhongshan Dayong Redwood Culture Expo City) or similar class x2 Nights
- ✓ Chimelong Panda Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Shunde Holidays Inn Hotel or similar class x1 Night

**\*\*Remark:** During the Zhuhai Airshow period, accommodation for the Zhuhai stay will be arranged in Zhongshan Poltton Century Hotel (Zhongshan Dayong Redwood Culture Expo City) or similar class, subject to official announcements and final confirmation.

**Disclaimer:** Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

**Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Nanfeng Ancient Kiln  
南风古灶



Riyuebei  
日月贝



Lingnan Tiandi  
岭南新天地



## 精简行程

### 第一天 启程 ✈️ 香港 🚗 中山 (机上用餐/晚)

- ☑ 女人街
- ☑ 旧油麻地警署
- ☑ 尖沙咀钟楼 (观赏维多利亚港)

\*\*乘坐穿梭巴士通过港珠澳大桥前往珠海\*\*

### 第二天 中山 🚗 番禺 (早/午/晚)

- ☑ 长隆野生动物世界
- ☑ 入住长隆熊猫酒店

### 第三天 番禺 🚗 顺德 🚗 佛山 (早/午/晚)

- ☑ 南风古灶
- ☑ 岭南新天地
- ☑ 广东千古情
- ☑ 北滘商业广场

### 第四天 佛山 🚗 珠海 🚗 中山 (早/午/晚)

- ☑ 日月贝
- ☑ 爱情邮局
- ☑ 石景山公园 (包含缆车 + 滑道)
- ☑ 拱北地下商场

### 第五天 中山 🚗 澳门 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

### 第六天 抵达

#### 风味餐:

✓ 4早餐/2午餐/3晚餐

- ★ 海鲜风味餐
- ★ 熊猫餐厅自助晚餐
- ★ 尖沙咀酒楼黑金叉烧
- ★ 广式点心风味
- ★ 生蚝鸡煲



## 观光景点:

### 香港

- ◆ **旧油麻地警署** - 建于 1922 年的旧油麻地警署, 是香港少数仅存的战前警署之一。这座二级历史建筑, 以独特的爱德华时期建筑风格而闻名, 例如正门的半圆形门廊、立面的柱式和拱廊, 以及屋顶三角形结构等, 别具一格, 一眼便能认出。
- ◆ **女人街** - 是旺角通菜街其中一段, 长约一公里, 市集内有超过 100 个摊档, 是感受香港城市脉搏的好去处。女人街就像一个大宝库, 主要售卖男女服装和饰物配件, 价格廉宜, 选择繁多。市集在大约下午 4:00 到晚上 8:00 开始热闹起来。入夜后, 愈来愈多游客和本地人都来到女人街的摊档寻宝, 搜罗珠宝、足球球衣、工艺品、香港主题的纪念品等杂货。来到购物时, 不妨尝试跟档主议价, 以优惠价格买走心头好。

### 番禺

- ◆ **长隆野生动物世界** - 于 1997 年 12 月 26 日开园, 园区拥有大面积亚热带雨林原始生态, 以大规模野生动物种群放养和自驾车小火车以及缆车观赏为特色, 保育有 500 余种, 两万余只珍稀野生动物, 包括全球唯一存活的大熊猫三胞胎、澳洲以外最大考拉种群中国首例黑叶猴龙凤胎、中国首例长鼻猴宝宝, 是集动物保护、科学研究、科普教育, 文化旅游于一体的野生动物主题公园。
- ◆ **长隆熊猫酒店** - 是以长隆大熊猫三胞胎“萌萌、帅帅、酷酷”为原型的原创卡通片《熊猫三胞胎童话次元大冒险》为蓝本, 打造的全新亲子主题度假酒店。酒店拥有 1,500 间充满童趣的主题客房, 划分为酷酷主题、萌萌主题、帅帅主题及王子主题, 为每位入住的宾客, 开启童话般的旅程。

### 佛山

- ◆ **南风古灶** - 又名“龙窑”。位于广东省佛山市禅城区石湾镇街道镇岗上始建于明正德年间 (1506~1521 年), 沿用了 500 余年, 至今仍在使用的。南风古灶窑体依山势向南伸展, 紧靠东平河畔, 全长 34.4 米, 内长 30.87 米。因窑向正南, 夏日凉风习习, 故称为南风古灶。南风古灶对研究中国明清时期制陶业的专业化生产、龙窑型制结构以及煅烧技术的演变等一系列问题, 具有重要的历史和科学研究价值。南风古灶以“世界保存最完好、持续使用时间最长的传统柴烧龙窑”载入了世界吉尼斯之最长的传统柴烧龙窑”, 成为中国陶瓷文化的重要象征。

### 珠海

- ◆ **日月贝 (珠海大剧院)** - 作为珠海独特的地标建筑, 伫立一岸, 可堪惊艳。创新影像科技, 勾勒光影视觉下的极致纹理, 熔炼海洋文化艺术血液与基因, 打造珠海个性化城市名片。它是珠江三角洲地区首个集高雅艺术殿堂、市民休闲场所、旅游观光胜地于一体的城市地标性建筑。

#### 酒店住宿 (4晚)

- ✓ 中山铂顿元世纪酒店 或 同级 x2 晚
- ✓ 广州长隆熊猫酒店 或 同级 x1 晚
- ✓ 智选假日酒店 或 同级 x1 晚

\*\*备注: 如遇珠海航展期间, 珠海酒店将入住中山铂顿元世纪酒店或同等等级, 最终安排以官方公布及实际确认为准。



免责声明: 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

## General Information

# · 香港 HONGKONG ·



|                                          |                                                                                                                                                      |                                             |                                                                                                                                                         |
|------------------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>货币</b><br><b>Currency</b><br>         | <b>HongKong Dollar</b> - HKD<br><b>港币</b> - HKD<br><b>Renminbi</b> - RMB<br><b>人民币</b> - RMB                                                         | <b>信用卡</b><br><b>Credit Card</b><br>        | * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.<br><br>* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度                                                   |
| <b>货币兑换率</b><br><b>Exchange Rate</b><br> | 10 HKD = MYR 14<br>10 港币 = 马币 14<br>10 RMB = MYR 14<br>10 人民币 = 马币 14<br><small>*Subject to currency of the day* "以当天汇率为准"</small>                   | <b>拨号代码</b><br><b>Dial Code</b><br>         | <b>HongKong</b> : +852<br><b>香港</b> : +852<br><b>China</b> : +86<br><b>中国</b> : +86                                                                     |
| <b>电压</b><br><b>Voltage</b><br>          | <b>Voltage</b> - 220V<br><br><b>电压</b> - 220伏特                                                                                                       | <b>插座</b><br><b>Power Socket</b><br>        | Type G / 类型 - 3 Pin plugs / 品字形插头<br><br>Type I / 类型 - 3 Oblique flat blade pin "V-Shape"<br>八字扁型脚 + 接地孔                                                |
| <b>时差</b><br><b>Time Different</b><br>   | <b>Macao / Hong Kong / China</b> - No time different with Malaysia<br><br><b>澳门 / 香港 / 中国</b> - 时间与马来西亚时间标准时无相差                                      | <b>行李托运</b><br><b>Luggage Allowance</b><br> | Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg.<br>每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤 |
| <b>气候</b><br><b>Weather</b><br>          | <input type="checkbox"/> <b>Summer 夏季</b><br>1月 - 12月<br>Jan to Dec<br>31°C - 14°C<br><br><small>*Subject to weather of the day* "以当天天气报告为准"</small> |                                             |                                                                                                                                                         |
| <b>飞机型号</b><br><b>Aircraft Type</b><br>  | <br><b>A320</b>                                                                                                                                      |                                             |                                                                                                                                                         |

|                        |                      |                                          |                      |
|------------------------|----------------------|------------------------------------------|----------------------|
| <b>Departure Date:</b> | <input type="text"/> | <b>Flight :</b>                          | <input type="text"/> |
| <b>出发日期:</b>           | <input type="text"/> | <b>航班行程:</b>                             | <input type="text"/> |
| <b>Tour Fare:</b>      | <input type="text"/> | <b>Airport Tax &amp; Fuel Surcharge:</b> | <input type="text"/> |
| <b>团费:</b>             | <input type="text"/> | <b>机场税及燃油附加费:</b>                        | <input type="text"/> |
| <b>Tipping:</b>        | <input type="text"/> | <b>Agent Collection Fee:</b>             | <input type="text"/> |
| <b>小费:</b>             | <input type="text"/> | <b>旅行社代收费:</b>                           | <input type="text"/> |
| <b>Visa:</b>           | <input type="text"/> | <b>Travel Insurance:</b>                 | <input type="text"/> |
| <b>签证:</b>             | <input type="text"/> | <b>旅行保险:</b>                             | <input type="text"/> |
|                        |                      | <b>TOTAL :</b>                           | <input type="text"/> |
|                        |                      | <b>总数:</b>                               | <input type="text"/> |



Operated By  
**ICE HOLIDAYS SDN BHD**  
(230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: